
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2001 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 260/2001 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής αιτήματος προς τη Γ.Γ.Δ.Ε. 
για τη συντήρηση του τμήματος Δημοτικής 
Οδοποιίας που εξυπηρετεί ανάγκες της Εθνικής 
Οδοποιίας. 

 
       Σήμερα 14 Μαίου του έτους 2001 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας Δ. Βικέλα & Μητροπόλεως 
γωνία, 2ος όροφος στο κτίριο του Ο.Τ.Ε., ύστερα από την με ημερομηνία 10-5-2001 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  
του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Ταραλάς  
3. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
5. K. Aσλάνογλου    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης 

συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ε. Λευκοπούλου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 253/2001 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Κουκουρδής. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2001 
απόφασης    αποχώρησαν   οι κ.   κ.  Α.   Κεσίδης,  Μ.  

14. Σ. Γεωργιάδης 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. Α. Κεσίδης 
18. M. Σουμελίδης 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης Σουμελίδης. 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 259/2001 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 260/2001 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 261/2001 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Ουρσουζίδης, Χ. 
Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. /2001 απόφασης  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Λ. Τσαβδαρίδης 
23. Θ.  Σιδηρόπουλος 
24. Ε. Σοφιανίδης 
25. Ε. Λευκοπούλου 
26. Ι. Ακριβόπουλος 
27. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
28. Ε. Κουκουρδής 
29. Γ. Μανακούλης 

 



 
 Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-5-2001 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι η κίνηση των οχημάτων προς την Κοζάνη και 
κατ΄επέκταση  προς όλη τη Δυτική Μακεδονία, διέρχεται διά μέσου της οδού 
Σαμψούντος και στη συνέχεια ακολουθεί όλη τη διαδρομή μέχρι το Νοσοκομείο, με 
αποτέλεσμα  το οδόστρωμα να χρειάζεται συνεχή συντήρηση, διότι διαφορετικά 
υπάρχει κίνδυνος για την πρόκληση τροχαίων ατυχημάτων. 
 Αυτό εξάλλου προκύπτει και από το υπ. αρ. 2501/10/146α έγγραφό του 
Τμήματος Τροχαίας Βέροιας προ της ΔΕΣΕ Θεσ/νίκης. 
 Οι  προαναφερόμενοι  δρόμοι παρ΄ότι ανήκουν στο σχέδιο πόλεως Βέροιας, 
όπως φαίνεται και στο συνημμένο απόσπασμα χάρτη, έχουν τον χαρακτήρα του 
Εθνικού Δικτύου, αφού εξυπηρετούν μεγάλο αριθμό διερχομένων  οχημάτων που 
έχουν προορισμό τη Δυτική Μακεδονία. 
 Επειδή το κόστος για την αποκατάσταση των προβλημάτων είναι ιδιαίτερα 
υψηλό και επειδή ο δρόμος αυτός τελικά αποτελεί την μοναδική δίοδο προς το λιμάνι 
της Ηγουμενίτσας και συνεπώς προς τα κράτη της Ευρωπαϊκής Ένωσης, θεωρούμε 
ότι τη δαπάνη για την συντήρηση και την αποκατάσταση του οδοστρώματος θα 
πρέπει να αναλάβει η ΔΕΚΕ αλλά και η Γεν.  Γραμματεία Περιφέρειας να επιληφθεί 
για την επίλυση του όλου προβλήματος.  
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο  να 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-5-01 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Ε. Λελεκάκη. 
2.- Το με αριθ. 2501/10/146α έγγραφο του Τμήματος Τροχαίας Βέροιας προς τη 
ΔΕΣΕ Θεσ/νικης. 
3.- Ότι  ο παραπάνω δρόμος αποτελεί τη μοναδική δίοδο προς το λιμάνι της 
Ηγουμενίτσας και συνεπώς προς τα κράτη της Ευρωπαϊκής Ένωσης με αποτέλεσμα 
το οδόστρωμα να χρειάζεται συνεχή συντήρηση για να αποφευχθεί ο κίνδυνος 
πρόκλησης τροχαίων ατυχημάτων. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την υποβολή αιτήματος προς τη Γενική Γραμματεία Δημοσίων 
Έργων για τη συντήρηση και αποκατάσταση του τμήματος Δημοτικής Οδοποιίας που 
εξυπηρετεί ανάγκες της Εθνικής Οδοποιίας και ειδικότερα του τμήματος από τη 
διασταύρωση της οδού Σαμψούντος με την οδό Πιερίων μέχρι τη διασταύρωσή του 
προς το Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   260/ 2001 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
O  ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
 Κ. Ασλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Ν.  Χαμαλής Γ.  Μανακούλης 
 Λ. Τάκης   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-5-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


